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PROTOKÓŁ NR 29/21 
POSIEDZENIA KOMISJI DO SPRAW EDUKACJI, KULTURY, SPORTU  
I ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 26 kwietnia 2021 r. 
- zdalny tryb obradowania - 

  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11:00 i trwało do 11:30 w siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. W posiedzeniu udział wzięło  
5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu 
Andrzej Krzemiński, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena 
Stawiarska, Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-
Bień, Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego 
Lucyna Zawierucha. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i obrady poprowadził 
Przewodniczący Komisji Remigiusz Rzepczak. Głównym tematem posiedzenia była analiza i 
opiniowanie projektów uchwał na XXVII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 29. posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad.3 
Protokół nr 28/21 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych z dnia 22 marca 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVII sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia oceny zasobów 
pomocy społecznej w Powiecie Gryfińskim za 2020 r. (druk nr 2/XXVII); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska. 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powierzenia Miastu Zielona 

Góra prowadzenia zadania w zakresie edukacji publicznej (druk nr 3/XXVII); 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. 

 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak zapytał, czy w wyniku zawartego porozumienia 
będzie możliwość prowadzenia kształcenia branżowego w konkretnych zawodach oraz 
konkretnych zajęć związanych z nabywaniem umiejętności praktycznych. Następnie zapytał  
o szczegóły przedsięwzięcia.  
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Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że projekt uchwały został przygotowany na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie, która realizuje kształcenie w szkole branżowej  
w zawodzie operator maszyn i urządzeń do robót ziemnych i drogowych. W województwie 
zachodniopomorskim nie ma możliwości zrealizowania takich kursów. Kursy mają trwać 
cztery tygodnie. Najbliższy ośrodek kształcenia znajduje się w Zielonej Górze. Z uwagi na to, 
że jest to zadanie powiatu jest konieczność zawarcia porozumienia i opłacenia kursów. Na ten 
cel będzie przekazywania dotacja. Wykonanie uchwały Rady Powiatu powierza się 
Zarządowi Powiatu, który to podejmie uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia.   
 
Radny Bartosz Biegus zapytał, dlaczego została wybrana taka forma porozumienia, a nie np. 
przez zamówienie publiczne.  
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że są to kursy zawodowe dla uczniów szkoły, której organem prowadzącym 
jest Powiat. Z uwagi na to, że nie ma możliwości przeprowadzenia kursów w szkole  
w Chojnie, ani w żadnej innej placówce na terenie województwa zachodniopomorskiego, 
zadanie własne powiatu zostanie przekazane do realizacji najbliższej placówce. W związku  
z tym, że jest to zadanie publiczne konieczne jest zawarcie porozumienia z drugim organem. 
 
Radny Bartosz Biegus powiedział, że jest to dla Radnego zrozumiałe, jednak pytał o to, 
dlaczego nie została zamówiona usługa przeprowadzenia kursów. 
 
 Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że zgodnie z przepisami nie ma takiej możliwości, jest taki wymóg. Szkoła 
chojeńska jest placówką publiczną, dla której organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński  
i aby uczniowie mieli możliwość realizacji zadania w innej placówce publicznej jest potrzeba 
zawarcia porozumienia z organem prowadzącym dla tej placówki, w tym przypadku jest to 
Miasto Zielona Góra. 
 
Wicestarosta Ewa Dudar powiedziała, że kształcenie zawodowe może odbywać się nie 
tylko w szkole, ale również w ośrodkach kursowych. Akurat możliwość przeprowadzenia 
kursów zawodowych i zdobycia klasyfikacji zawodowych w terminie do końca roku 
szkolnego dla uczniów szkoły w Chojnie pojawiła się w placówce w Zielonej Górze. 
Wicestarosta dodała, że zwyczajowo Powiat Gryfiński współpracuje z ośrodkiem  
ze Szczecina, jednak nie ma organizowanych w nim kursów zawodowych, które są niezbędne 
uczniom ze szkoły  w Chojnie. W związku z powyższym kurs doskonalący musi się odbyć  
w ośrodku w Zielonej Górze. Jest to specjalnie akredytowany ośrodek prowadzący 
kształcenie teoretyczne zawodowe. Powiat przekaże dotację na realizację kursów 
dokształcania teoretycznego, w budżecie szkoły są zabezpieczone środki na ten cel. 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw, 1 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie na mienie Skarbu Państwa w drodze darowizny nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 4/XXVII); 
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Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna Zawierucha. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna Zawierucha. 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2021 rok (druk nr 5/XXVII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk  
nr 6/XXVII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
VI. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 7/XXVII). 

 
- brak pytań; 

 
Ad.5  Sprawy różne, informacje i wnioski. 
 
Rady Jerzy Domaradzki w nawiązaniu do odpowiedzi Naczelnika Wydziału Architektury  
i Budownictwa, znak: BRZ.0012.2.27.2021.MR z dnia 7 kwietnia 2021 r. zapytał,  
czy po zakończeniu budowy pomostu odbywa się kontrola z urzędu w zakresie wykonania 
obiektu zgodnie z udzielonym pozwoleniem (pismo znak: BRZ.0012.2.29.2021.MR –   
zał. nr 3). Następnie Radny zasugerował posprzątanie poboczy dróg powiatowych z gałęzi 
ściętych krzaków przed rozpoczęciem prac dot. koszenia traw. 
 
Radny Bartosz Biegus zapytał o termin, w którym strona internetowa jak również Biuletyn 
Informacji Publicznej Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie zostaną 
dostosowane do przepisów RODO (pismo znak: BRZ.0012.2.29.2021.MR –  zał. nr 4). 
 
Radna Aleksandra Misiuna-Gólcz zadała pytania dot. Powiatowego Zakładu Aktywności 
Zawodowej w Gryfinie: 
- kiedy faktycznie będzie możliwość zamawiania produktów Zakładu ze sklepu 
internetowego, ponieważ obecnie nie jest to możliwe, pojawia się komunikat, że „sklep jest 
nieaktywny i otwarcie wkrótce”; 
- czy podane na stronie Zakładu koszty wysyłki są ostateczne? Gdyby Radna chciała zamówić 
przez internet 1 szt. podpałki za kwotę 2,00 zł, to koszt wysyłki za pośrednictwem Poczty 
Polskiej wynosiłby 30,75 zł, a nadanie paczki do Paczkomatu – 18,45 zł. Zdaniem Radnej 
koszty wysyłki są zbyt wysokie i nie są adekwatne do wagi i rozmiaru podpałki; 
- czy na towarach Zakładu są metki informujące o tym, jak dany produkt prać, prasować itd. 
Jeżeli tak, to kto jest dostawcą takich metek, jaki jest koszt produkcji i zakupu? 
- czy i w jaki sposób prowadzona jest inwentaryzacja produktów Zakładu, w tym  
np. produktów okolicznościowych, świątecznych? 
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Jednocześnie Radna poprosiła o wgląd w prowadzony przez Zakład w 2020 r. rejestr pism 
wychodzących z ich sygnaturą (pismo znak: BRZ.0012.2.29.2021.MR – zał. nr 5). 

 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 11:30. 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Romankiewicz 
  
 
 
 Przewodniczący Komisji 
 
 Remigiusz Rzepczak 


